
 
Deltagere:  Birgitte, Nina, Jane, Jens, Michael, Jesper, Merete, Mette og Helle 
Forhindret: Thor, Christina, Dennis og Christina B. 
Ordstyrer: Birgitte 
Referent: Helle 
 
 

 

Dagsorden 
 

 
Tid 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 5 min. 
17.35 

Godkendt. 

2. Godkendelse af seneste 
mødereferat 

5 min. 
17.40 

Godkendt. 

3. Oplæg fra 2 
elevrådsrepræsentanter vedr. 
elevernes ønske om skolebod 
(Frederik og Sakarias) 

15 min 
17.55 

Frederik og Sakarias lavede et flot oplæg på 
vegne af elevrådet med ønske om etablering af 
en skolebod. 
Vi aftalte at sætte punktet på dagsordenen 
igen efter sommerferien, hvor bestyrelsen inkl. 
elevrådsrepræsentanterne Frederik og 
Sakarias sammen vil drøfte muligheder. 
 
Birgitte spørger SuperBrugsen om de vil kunne 
være interesserede i at levere mad + 
bestilling/betaling online. 
Jane spørger Sofie Høyer. 
Jens spørger Nørre Djurs Hallen. 

4. Fællesskaber for alle – Politik for 
tidlig indsats og inklusion (Birgitte 

bilag 1: Politik-Faellesskaber-for-

alle.PDF (norddjurs.dk)) 

45 min 
18.40 

Fællesskaber for alle – Politik for tidlig indsats 
og inklusion blev drøftet. 

5. Skoleprofil – udarbejdet jf. 
kvalitetsstandarden for 
folkeskolerne i Norddjurs 
Kommune på baggrund af inputs 
og tidligere drøftelser i 
bestyrelsen (Helle bilag 2 – er 
under udarbejdelse) 

20 min 
19.00 

”Skoleprofilen” er et bestillingsarbejde fra det 
tidligere BUU. Version 1 – blev 
gennemgået/drøftet og lægges herefter på 
hjemmesiden samt indsendes i morgen fredag 
til forvaltningen/BUU. 
Bestyrelsens inputs forsøges indarbejdet inden 
deadline i morgen. 
Bestyrelsen godkender skoleprofilen, der som 
minimum revurderes 1 gang årligt. 
 
Input fra forældrerep.: 
Mot-skole (norsk) – kræver uddannelse af 
medarbejdere. 
 

6. Sidste nyt omkring 
bygningsvedligehold og 
udbygninger (Birgitte og Helle) 

15 min 
19.15 

BUU var på rundtur i Børneby Midt d. 5. maj, 
hvor bestyrelsesrepræsentanterne Birgitte og 
Jesper deltog på skoledelen. Oplevelsen var, 
at der var forståelse i BUU for vores 
pladsudfordringer. Sandsynligvis med 
udgangspunkt i dette besøg samt bestyrelsens 
skriftlige henvendelse til BUU med anmodning 
om nybyggeri af i alt 4 nye klasselokaler samt 
toiletter, har BUU bedt forvaltningen om 
beregning af pris for i alt 4 nye klasselokaler 
samt toiletter ifm. anlægsbudgettet for 2023. 
 

 

Bestyrelsesmøde i Børneby Midt 
torsdag d. 9. juni 2022 kl. 17.30 – 20.00 

på Glesborg Skole 

https://www.norddjurs.dk/media/7783075/Politik-Faellesskaber-for-alle.PDF
https://www.norddjurs.dk/media/7783075/Politik-Faellesskaber-for-alle.PDF


Vi er i fuld gang med at renovere vores depot, 
så det pr. 1. aug. 2022 kan bruges som 
klasselokale. Alle tingene fra depotet er 
midlertidigt flyttet til forskellige små pladser 
rundt omkring på skolen, hvor der midlertidigt 
er plads til opbevaring – f.eks. 
rengøringsmidler og toiletartikler mv. i server-
rummet og ekstra stole/borde mv. midlertidigt i 
krybekælderen, hvilket ikke er en holdbar 
løsning på sigt. 
 
Forvaltningen + serviceleder Christian er i 
gang med processen med renovering af 
toiletterne ved Storetorv fra puljen ”indvendig 
vedligehold”. 
 
Forvaltningen er i gang med processen med 
etablering af toilet/puslerum ved Fjellerup 
Vuggestue.  
 

7. Orientering/status vedr. 
planlægningen af kommende 
skoleår (Helle) 

30 min 
19.45 

Vi fik i sidste uge ansat de 4 nye lærere + 1 
pæd. 
 
Fagfordelingen er i dag faldet på plads. 
Bestyrelsen godkender, at 0. kl. fortsætter 
kommende skoleår med 25 ugentlige lektioner, 
så der er god tid til langsomt at vænne sig til 
skoledagen med både leg, sociale og faglige 
aktiviteter. 
 
Fagdage om torsdagen. Vi afprøver en ny 
model kommende skoleår med hver anden 
uge. 
 
Jane Koldkur Thækker starter kommende 
skoleår på et modul på H/D-uddannelsen. 
Sådan at vi på sigt har 2 uddannede H/D-
lærere. 
 
Alle lærere på Glesborg Skole + 2 pæd. fra 
SFO og x-antal medarbejdere indenfor 
dagpasningsområdet deltager i 
naturfagsfestivalen ”Hvin – helt vildt i 
Norddjurs” tirsdag d. 28/6. 

8. Afslutning – sidste 
bestyrelsesmøde inden 
sommerferien. 
Tak for indsatsen i bestyrelsen til 
afgående 
bestyrelsesrepræsentant Merete 
Wildner 

10 min 
19.55 

En stor tak til Merete for indsatsen i 
bestyrelsen. 
 
Merete har her på falderebet et forslag til 
kommende punkt til dagsordenen: 
Formalisering af forældresamarbejdet i 
daginstitutionerne – forældremøde –  
forældresamtaler – arbejdsdage. 

9. Evt. 5 min 
20.00 

Helle orienterer om følgende: 

• Den nye bestyrelse tiltræder d. 1. aug. 
2022 og har i dag haft 
konstitueringsmøde. Her blev Birgitte 
Bønnerup genvalgt som 
bestyrelsesformand, Jens Kruse 
Andersen blev genvalgt som 
næstformand, og Dennis Weigelt 
Pedersen blev valgt som bestyrelsens 
repræsentant i det nyoprettede råd 
”Skolens Grønne Råd”, som også 



tæller elevrådsrepræsentanter, 
medarbejderrepræsentant og 
ledelsesrepræsentant. 

• Det forventede effektiviseringsbidrag 
2023 for Børneby Midt er 225.000 kr. 

• Da der samlet set i Norddjurs 
Kommune indenfor velfærdsområdet, 
ser ud til at større merforbrug, 
opfordres skoler/dagtilbud til i videst 
muligt omfang til økonomisk 
opbremsning med det samme. 

• Vi skal internt forsøge at hente vores 
samlede forventede merforbrug 
indenfor dagpasningsområdet med et 
tilsvarende mindre forbrug indenfor 
skole/SFO. 

• Djurslandsskolen låner kommende 
skoleår vores fysiklokale i 2 ugentlige 
lektioner 

Punkter til kommende bestyrelsesmøder: 

• Formaliseret årshjul for 
forældresamarbejdet i 
daginstitutionerne 

• Henvendelse fra elevrådet med 
ønske om etablering af en 
skolebod/kantine 

• Årshjul 

• Værdiregelsæt 

• Evalueringen af den 
pædagogiske læreplan 
sommeren 2022 præsenteres for 
bestyrelsen 

• Drøftelse vedr. valgfag 

• Nedsættelse af arbejdsgruppe – 
principper for div. - årshjul 

• Evaluering af åbningstiderne i 
daginstitutionerne (dec./jan.) 

• Vedligehold af bygninger – 
initiativer drøftes (Thor) 

  

 


